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W imieniu mieszkafc6w Wloclawka zwracrun sig z uprzejmqrproSb4 o infonnacjg
dotyczTc?przynnrych dodatkowych dochod6w dla samorzqd6w. Sejm'chwalii nowq ustawg
o dochodach jednostek samorzqdu terytorialnego. Dzigki nowym przepisom m-ot"qiy moge
uzyskai dodatkowe dochody. Czy zmiany te przynios4 dodatkowe Srodki takz;
dla Wloclawka. Jakie korzySci z tego tytulu bgd4 mieli mieszkafcy Woclawka i kiedy
to nast4pi.
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